
Българският фармацевтичен съюз

представи приоритетите в сектора пред

депутатите XLIII-то Народно събрание

28 октомври 2014 г.

В първия работен ден на XLIII-то Народно събрание, Българският фармацевтичен съюз (БФС) се обърна към всички парламентарно

представени политически партии с нарочно писмо. Председателят на съюза професор Илко Гетов очаква дейна подкрепа, разбиране и

съвместна работа по 5-те ключови приоритета във фармацевтичния сектор.

БФС, като национално отговорна съсловна организация, ще продължи активно да работи за надграждане на консенсусния модел за

приемане на нормативни промени във фармацевтичното законодателство. Магистър-фармацевтите приканват новите законотворци

да отчетат интересите на всички участници в сектора, както и обществената значимост и очаквания за достъпно, качествено и

устойчиво лекарствоснабдяване.

От БФС настояват за "повишаване контрола на предписването и отпускането на лекарствени продукти, медицински изделия и

диетични храни".

Писмото набляга на един от най-важните приоритети - осигуряване на необходимите финансови средства за нормалната работа на

аптечната система до края на 2014 и през новата 2015 година. Това е най-важното условие, за да могат пациентите безпрепятствено да

получават лекарствата си за амбулаторно лечение, заплащани напълно или частично от НЗОК.

В писмото си БФС потвърждава необходимостта от самостоятелен закон за аптеките, разпространението на лекарствени продукти и

достъпност до фармацевтични услуги. България се нуждае от ефективно въвеждане на електронно и мобилно здравеопазване, както

това се случва поетапно в страните-членки на Европейския съюз.

Българският фармацевтичен съюз декларира в обръщението си към народните избранници, че диалогът и проактивното

взаимодействие между държавните институции и съсловните организации е ключът към успешното развитие на фармацевтичния

сектор в България.


